

شركة ناقلات تعقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية للمساهمين

الدوحة، قطر – 24 أغسطس 2026: عقدت شركة قطر لنقل الغاز المحدودة (ناقلات) ش.م.ق.ع اجتماع الجمعية العامة غير العادية مساء اليوم عبر تقنية الاتصال المرئي وذلك بعد أن تم اكتمال النصاب القانوني، حيث تم اعتماد كافة البنود المدرجة على جدول أعمال الاجتماع. كما صادق المساهمون في اجتماع الجمعية العامة غير العادية على جميع التعديلات المقترحة على النظام الأساسي للشركة، وذلك وفقاً لما تم نشره على الموقع الإلكتروني للشركة بتاريخ 28 يوليو 2026. وتقدم مجلس الإدارة بخالص الشكر والتقدير إلى جميع المساهمين على تعاونهم المستمر.

-انتهى-

Nakilat Holds Extraordinary General Meeting for Shareholders

Doha, Qatar, 24 August 2026: Qatar Gas Transport Company Ltd. (Nakilat) Q.P.S.C. held its Extraordinary General Meeting (EGM) today via videoconference after reaching legal quorum, and all items on the agenda were endorsed during the EGM.

The shareholders at the Extraordinary General Assembly meeting also approved all proposed amendments to the Company's Articles of Association, as published on the Company's website on July 28, 2026.

The Board of Directors extended its sincere appreciation to all shareholders for their continued cooperation.

-Ends-

ناقلات: الجمعية العامة غير العادية تصادق على جميع بنود جدول الاعمال

تم عقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية لشركة ناقلات يوم الإثنين الموافق 24 أغسطس 2026م، إلكترونياً باستخدام تطبيق "ZOOM"، وقد تمت مناقشة ومصادقة بنود جدول الاعمال الاجتماع كما يلي:

جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية

- تمت الموافقة على تعديل بعض أحكام النظام الأساسي للشركة بما في ذلك التعديلات ذات الصلة بالتوافق مع نظام حوكمة الشركات، الصادر بموجب قرار مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية رقم (5) لسنة 2025، والتي تم نشرها على الموقع الإلكتروني الرسمي للشركة (www.nakilat.com)، وتفويض رئيس مجلس الإدارة، بالتوقيع على نسخ النظام الأساسي المعدل والمُعاد صياغته، واستكمال إجراءات التوثيق والتصديق والنشر لدى وزارة التجارة والصناعة ووزارة العدل بدولة قطر.

Nakilat: The EGM Endorses All Items on its Agenda

The Extraordinary General Assembly of Nakilat was held on Monday August 24th, 2026, electronically using “Zoom” application. The discussion covered and endorsed all the agenda items as per the following:

Agenda of the Extraordinary General Assembly:

- Approved the Amendments made to the Company’s Articles of Association, including amendments in accordance with the Corporate Governance Code issued pursuant to Qatar Financial Markets Authority Board Resolution No. (5) of 2025, which are Published on the Company’s Official Website (www.nakilat.com), and to authorize the Chairman of the Board of Directors to sign the amended and Restated Articles of Association and complete the required notarization, authentication, and publication procedures before the Ministry of Commerce and Industry and the Ministry of Justice in the State of Qatar.